
Zástupci producentů mléka se sejdou s ministrem zemědělství kvůli budoucímu vývoji v 

sektoru 

Mléčný sektor čeká 1. dubna událost roku. Po jedenatřiceti letech totiž v Evropě skončí mléčné kvóty, 

což znamená, že zemědělci v jednotlivých zemích budou moci vyprodukovat tolik mléka, kolik budou 

chtít, už nebudou existovat limity a sankce při jejich překročení. Jaký bude další vývoj sektoru výroby 

a zpracování mléka v ČR? Jak zajistit konkurenceschopnost českých producent a mlékáren? Toto a 

další věci budou diskutovat zástupci největších odbytových organizací na mléko v čele s předsedou 

svazu Martinem Pýcha s ministrem zemědělství Marianem Jurečkou. 

Setkání se uskuteční ve středu 1. 4. 2015 od 14 hodin v poslanecké sněmovně. 

Bude se jednat o schůzku zásadního významu, protože mléko patří v České republice k nejdůležitější 

živočišné komoditě. Ceny mléka od konce loňského roku klesaly a další pokles by nebyl dobrý. Ačkoliv 

ministerstvo zemědělství nečeká žádné dramatické změny na trhu s mlékem, nikdo přesně neví, jaké 

budou dlouhodobé dopady zrušení mléčných kvót na české zemědělství a to je hlavním předmětem 

tohoto jednání. 


